

Bilag 5

Oversigt over udviklingen siden 31. marts 2003 i procentreguleringen af den pensions-givende årsløn for tjenestemænd samt for tjenestemænd, der pensioneres/ er pensioneret efter pr. 1. april 2005 eller senere.

	Tjenestemandspension pr. 31. marts 2003	106,1566
1)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2003 med 1,20 %	107,4184
2)	+ ekstra forhøjelser pr. 1. april 2003 med 1,00 %	108,4696
3)	+ forhøjelser pr. 1. april 2003 med 0,86 %	109,4024
4)	+ generelle forhøjelser pr. 1. august 2003 med 0,50 %	109,9282
5)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2003 med 0,38 %	110,3277
6)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2004 med 0,90 %	111,2741
7)	+ forhøjelser pr. 1. april 2004 med 0,67 %	112,0196
8)	+ generelle forhøjelser pr. 1. august 2004 med 1,00 %	113,0711
9)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2004 med 0,42 %	113,5127
10)	Procentreguleringen pr. 1. april 2005 er uforandret.	113,5127
11)	+ generelle forhøjelser pr. 1. januar 2006 med 0,69 %	114,2959
12)	+ forhøjelser pr. 1. januar 2006 med 0,70 %	115,0960
13)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2006 med 1,00 %	116,2470
14)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2007 med 0,80 %	117,1551
15)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2007 med 0,41 %	117,6354
16)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2008 med 4,09 %	122,4467
17)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2008 med 1,47 %	124,2467
18)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2009 med 0,20 %	124,4820
19)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2009 med 0,68 %	125,2819
20)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2009 med 0,48 %	125,8833
21)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2010 med 0,50 %	126,4715
22)	+ forhøjelser pr. 1. april 2010 med aftalt - 0,32 %	126,0668
23)	Procentreguleringen pr. 1. oktober 2010 er uforandret ift. 1. april 2010	126,0668
24)	Procentreguleringen pr. 1. april 2011 er uforandret ift. 1. april 2010	126,0668
25)	+ forhøjelser pr. 1. januar 2012 med – 0,08 %	125,9659
26)	+ generelle forhøjelser pr. 1. januar 2012 med 1,71 % *)	128,0950
27)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2012 med 0,20 %	128,3440
28)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2012 med - 0,05 %	128,2798
29)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2013 med 0,50 %	128,9212
30)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2013 med 0,60 %	129,6909
31)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2013 med - 0,48 %	129,0684

	Tjenestemandspension pr. 31. marts 2003	106,1566
32)	+ generelle forhøjelser pr. 1. januar 2014 med 0,50 %	129,7098
33)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2014 med 0,37 %	130,1844
34)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2014 med 0,26 %	130,5229
35)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2015 med 0,96 %	131,7759
36)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2015 med 0,35 %	132,2372
37)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2015 med 0,11 %	132,3782
38)	+ generelle forhøjelser pr. 1. januar 2016 med 0,50 %	133,0308
39)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2016 med 1,00 %	134,3360
40)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2016 med - 0,12 %	134,1748
41)	+ generelle forhøjelser pr. 1. januar 2017 med 1,20 %	135,7411
42)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2017 med 0,80 %	136,7853
43)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2017 med - 0,60 %	135,9646
44)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2018 med 1,10 %	137,4602
45)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2018 med 1,30 %	139,2277
46)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2018 med -0,14 %	139,0328
47)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2019 med 1,00 %	140,3924
48)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2019 med 0,01 %	140,4064
49)	+ generelle forhøjelser pr. 1. januar 2020 med 1,60 %	142,5818
50)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2020 med 0,40 %	143,1257
51)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2020 med 0,70 %	144,0774
52)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2020 med 0,09 %	144,2071
53)	+ generelle forhøjelser pr. 1. april 2021 med 1,00 %	145,6492
54)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2021 med 1,01 %	147,1058
55)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2021 med - 0,02 %	147,0764
56)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2022 med 1,90 %	149,8163
57)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2022 med 0,67 %	150,8201
58)	+ forhøjelser pr. 1. april 2023 med 0,30 %	151,2527
59)	+ generelle forhøjelser pr. 1. oktober 2023 med 0,47 %	152,4208
60)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2023 med 0,47 %	153,1372
61)	+ forhøjelser pr. 1. april 2024 med 4,00 %	159,2627
62)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2024 med 1,30 %	161,3331
63)	+ forhøjelser pr. 1. april 2025 med 0,24 %	161,7006
64)	+ forhøjelser pr. 1. oktober 2025 med 0,07 %	161,8138
65)	+ forhøjelser pr. 1. november 2025 med 0,20 %	162,1201
66)	+ forhøjelser pr. 1. november 2025 med 0,54 %	162,9955

*) SBG 11-niveau pr. 31. marts 2011: 124,5112 efter realiseringen af de resterende -1,23 %,

af udmøntningen fra reguleringsordningen pr. 1. oktober 2010.